

ORDERS OF REFERENCE

Thursday, September 26, 1985

ORDERED,—That the following Members do compose the Legislative Committee on Bill C-75, An Act to amend the Canada Shipping Act and to amend the Arctic Waters Pollution Prevention Act, the Maritime Code Act and the Oil and Gas Production and Conservation Act in consequence thereof:

Angus	Gray (Bonaventure . . .
Belsher	Îles-de-la-Madeleine)
Benjamin	Hardey
Bourgault	Jourdenais
Clifford	Nowlan
Cochrane	Ouellet
Dantzer	Plourde
Desjardins	Reid
Ellis	Robichaud
Forrestall	Taylor
	Tobin—(20)

ATTEST

Monday, October 21, 1985

ORDERED,—That Bill C-75, An Act to amend the Canada Shipping Act and to amend the Arctic Waters Pollution Prevention Act, the Maritime Code Act and the Oil and Gas Production and Conservation Act in consequence thereof, be referred to a Legislative Committee.

ATTEST

ORDRES DE RENVOI

Le jeudi 26 septembre 1985

IL EST ORDONNÉ,—Que le Comité législatif sur le projet de loi C-75, Loi modifiant la Loi sur la marine marchande du Canada et, en conséquence, la Loi sur la prévention de la pollution des eaux arctiques, la Loi sur le Code maritime et la Loi sur la production et la conservation du pétrole et du gaz soit composé des députés dont les noms suivent:

Angus	Gray (Bonaventure . . .
Belsher	Îles-de-la-Madeleine)
Benjamin	Hardey
Bourgault	Jourdenais
Clifford	Nowlan
Cochrane	Ouellet
Dantzer	Plourde
Desjardins	Reid
Ellis	Robichaud
Forrestall	Taylor
	Tobin—(20)

ATTESTÉ

Le lundi 21 octobre 1985

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-75, Loi modifiant la Loi sur la marine marchande du Canada et, en conséquence, la Loi sur la prévention de la pollution des eaux arctiques, la Loi sur le Code maritime et la Loi sur la production et la conservation du pétrole et du gaz, soit déferé à un Comité législatif.

ATTESTÉ

pour Le Greffier de la Chambre des communes

MICHAEL B. KIRBY

for The Clerk of the House of Commons